
PROTOKÓŁ Nr XXXI /2021
z Sesji Rady Gminy Wilczyce
z dnia 12 sierpnia 2021r.

Sesja zwołana została zgodnie z art. 20 ust. l ustawy z dnia 8 marca 1990 r.
o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2021 r., poz.l3n).
Obrady Sesji Rady Gminy rozpoczęto o godz. 9:00 w budynku Urzędu Gminy
w Wilczycach.
W sesji uczestniczyli: radni, goście zaproszeni (listy obecności w załączeniu do
protokołu).
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Jan Roźmiej,
protokołowała przebieg obrad Pani Alicja Król- insp. ds. obsługi Rady Gminy.
Przewodniczący otwierając XXXI Sesję Rady Gminy poinformował, że na
podstawie art. 20 ust Ib ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym
( t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 13n.) obrady Rady Gminy są transmitowane
i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad
są udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej
gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.
Przewodniczący Rady Gminy powitał radnych, Wójta Gminy, Sekretarza Gminy,
Skarbnika Gminy, mecenasa, sołtysów, gości zaproszonych, pracowników Urzędu
Gminy, jednostek organizacyjnych.

Ad.2

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że obrady są prawomocne, w Sesji
Rady Gminy uczestniczyło 12 radnych na ogólną liczbę 15 radnych, co stanowi
80 % .Nieobecni na Sesji Rady Gminy radni: Anna Kęsy, Grzegorz Burek, Michał
Śmiechowski.

Ad.3

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek
obrad:
l) Otwarcie Sesji i powitanie.
2) Stwierdzenie quorum.
3) Zatwierdzenie porządku obrad.
4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy.
5) Informacja Wójta Gminy z działalności między Sesjami.
6) Analiza projektu Regulaminu dostarczania wody na terenie Gminy Wilczyce.
7) Opinia komisji o projektach uchwał na Sesję Rady Gminy.
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8) Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej Prognozy finansowej Gminy
Wilczyce na lata 2021-2027

b) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wilczyce na 2021 rok,
c) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Sandomierskiemu,
d) przekazania projektu regulaminu dostarczania wody na terenie Gminy

Wilczyce do organu regulacyjnego,
e) wprowadzenia zmian w Statucie Ośrodka Pomocy Społecznej w Wilczycach,
t) utworzenia placówki wsparcia dziennego w formie opiekuńczej,
g) uchwalenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu

Interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania,
h) wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Wilczyce porozumienia

międzygminnego w celu przygotowania i realizacji Strategii Rozwoju
Ponadlokalnego dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Sandomierz na lata
2021-2030

i) wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Wilczyce porozumienia
międzygminnego w celu przygotowania i realizacji Strategii Rozwoju
Ponadlokalnego dla Obszaru Strategicznej Interwencji-Dolina Wisły na lata
2021-2030.

9) Informacja z analizy oświadczeń majątkowych przedłożonych Wójtowi
Gminy przez pracowników za 2020 r.

10) Informacja z analizy oświadczeń majątkowych przedłożonych
Przewodniczącemu Rady Gminy przez radnych za 2020 r.

II) Wolne wnioski i informacje.
12) Sprawy różne.
13) Zakończenie obrad.

Radni nie wnieśli zapytań i uwag do proponowanego porządku obrad.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony
proponowany porządek obrad.

"Za" zatwierdzeniem porządku obrad głosowało 12 radnych, "przeciw"
-O radny, "wstrzymuję się" - O radnych.

Głosowanie zostało przeprowadzone w trybie jawnym, zwykłą większością
głosów.
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Pkt. 4

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Protokół z XXX Sesji Rady
Gminy z dnia 16 czerwca 2021 r. znajduje się do wglądu u insp. ds. obsługi Rady
Gminy, jest opublikowany na stronie internetowej Urzędu Gminy w BlP.
Każdy zainteresowany może zapoznać się z treścią protokołu.
Radni nie wnioskowali o odczytanie protokołu i nie wnieśli zapytań.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu.

"Za" przyjęciem protokołu
-o radnych, "wstrzymało się"
w załqczeniu do protokołu).

głosowało 12 radnych, "przeciw"
O radnych ( wykaz głosowania imiennego

Głosowanie zostało przeprowadzone w trybie jawnym, zwykłą większością
głosów.

Pkt. 5

Wójt Gminy przedstawił informację z działalności między Sesjami,
poinformował, że wykonujemy odmulanie dróg po ulewnych deszczach
i wycinanie zakrzaczeń przy drogach.
W najbliższym czasie będziemy realizować zadanie dotyczące kopania rowów
w miejscowości Przezwody.
Zakończono budowę placu zabaw w miejscowości Łukawa.
Przystępujemy do kolejnego zadania pn. "Świetlice środowiskowe", działać będą
w miejscowości Pielaszów i miejscowości Tułkowice, planujemy aby zaczęły
funkcjonować w miesiącu październiku.
Ogłaszamy przetarg na zakup pomocy dydaktycznych, w następnej kolejności
będzie ogłoszony przetarg na prace remontowe w tych budynkach.
Rozpoczęliśmy budowę studni głębinowej w miejscowości Gałkowice -Ocin.
Zadanie podzielone jest na 3 etapy, w 1etapie wykonamy wiercenie studni, jeżeli
zadanie zakończy się sukcesem i będzie woda i będą odpowiednie ilości tej wody,
będziemy starali się o dofinansowani na budowę sieci wodociągowej od
miejscowości Gałkowice -Ocin do miejscowości Wysiadłów, tak aby w
przyszłości dalsza część naszej gminy ok. 40% była zasilana w wodę z naszego
wodociągu, co będzie dawać nam w przyszłości oszczędności.
W 11etapie wykonalibyśmy remont budynku Hydroforni, w III etapie uzyskanie
odpowiedniej dokumentacji, wykonanie wodociągu i wpięcie wody do sieci.
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Rozpoczęła się budowa drogi Pielaszów-Dobrocice, odcinek drogi o długości
ponad l km. Środki finansowe otrzymaliśmy z Funduszu Dróg Samorządowych,
na liście rezerwowej znajdują się 3 drogi tj. droga od cmentarza poprzez
miejscowość Tułkowice, droga w miejscowości Bugaj i droga od mostu
w miejscowości Dacharzów do końca tej wsi. Pojawił się kolejny Program
pn. "Polski ład" do którego też wpisaliśmy około 23 dróg. Koszt tego zadania
szacujemy naokoło 8 mln zł , wnioskujemy o środki finansowe w wysokości
9 mI. zł dofinasowania i około l mln zł. wkładu własnego Realizacja będzie na
przełomie 2 lat i w każdej miejscowości w ciągu tych lat będzie zrealizowane
2-3 odcinki dróg. Będą kolejne nabory wniosków z Programu Polski Ład
i z Funduszu Dróg Samorządowych będziemy starali się dopisywać kolejne
drogi, pozyskiwać środki finansowe i je realizować.
Rozstrzygamy przetarg na przydomowe oczyszczalnie ścieków, ofert wpłynęło 2 ,
procedurę przetargową prowadzi Firma zewnętrzna z Kielc. Realizacja przedłuża
się w związku z rezygnacją i dopisywaniem nowych osób, co wiąże się ze zmianą
projektów. Zadanie to byłoby już realizowane ale przeciąga się w realizacji, do
końca roku mamy czas na rozliczenie.
Złożyliśmy dokumenty o pozwolenie na budowę remizy/świetlicy
w miejscowości Przezwody, czekamy na pozwolenie i jednocześnie będziemy
ogłaszali przetarg. Realizację tego zadania też może uda nam się rozpocząć
w tym roku.
Czekamy na skompletowanie dokumentacji na budowę instalacji centralnego
ogrzewania świetlicy w miejscowości Wysiadłów.
Czekamy na podpisanie umowy z Funduszu Odnowy Gruntów Rolnych na
budowę dróg dojazdowych do pół, z programu tego co roku realizujemy l drogę.
W ostatnim czasie odbyły się Dożynki, Wójt Gminy podziękował wszystkim
za zaangażowanie w przygotowanie i organizację dożynek, przygotowanie
wieńcy, koszy kwiatowych, za podtrzymywanie tradycji i wzięcie udziału
w uroczystości.
Rocznica bitwy pod Pielaszowem również odbyła się w skromnej oprawie.

Pkt. 6

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji 6 pkt porządku obrad -
Analiza projektu Regulaminu dostarczania wody na terenie Gminy Wilczyce.

Radni nie zgłosili zapytań do projektu Regulaminu dostarczania wody na terenie
Gminy Wilczyce, przyjmując Regulamin bez uwag.
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Pkt. 7

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji 7 punktu porządku obrad
- opinii Komisji o projektach uchwał na Sesję Rady Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczącego wspólnego
posiedzenia komisji o przedstawienie protokołu z posiedzenia.

Radny Stanislaw Kolasiński -przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji
przedstawił Protokół Nr 7/2021 z dnia 10 sierpnia 2021 r. ze wspólnego
posiedzenia Komisji gospodarki finansowej, rolnictwa, drogownictwa, promocji
i rozwoju gospodarczego i Komisji ochrony środowiska, oświaty, kultury, sportu,
zdrowia, spraw socjalnych i porządku publicznego (protokół w załączeniu).

Pkt.8

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji 8 punktu porządku obrad
- Rozpatrzenia projektów i podjęcia uchwal.

a) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały zmieDłaJąca
uchwalę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilczyce
na lata 2021-2027,

Rady Adam Krakowiak zwrócił się do Przewodniczącego Rady Gminy
powiedział, że w zawiązku z tym, że radni nie pracują w żadnych komisjach,
poprosił o wyjaśnienie wszystkich projektów uchwał, nad którymi będą
głosować, aby posiadali taką samą wiedzę jak radni, którzy pracują
w komisjach.

Wójt Gminy przedstawił wyjaśnienia do każdego projektu uchwały.
(wyjaśnienia Wójta do każdego projektu uchwały opublikowane są w pełnej
wersji nagrania obrad Sesji Rady Gminy, które udostępnione jest w Biuletynie
Informacji Publicznej na stronie www.bip.wilczyce.pl

Innych zapytań radni nie zgłosili.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały
zmieniająca uchwalę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Wilczyce na lata 2021-2027,

Radni podjęli Uchwalę Nr XXXI/224/2021 zmieniająca uchwalę w sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilczyce na lata 2021-2027,
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Za podjęciem uchwały głosowało
- Oradnych, "wstrzymuję się" _ Oradny. 12 radnych, Przeciw""

b) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały W sprawie
wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wilczyce na 2021 rok,

Radni nie zgłosili zapytań do projektu uchwały .

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Radni podjęli Uchwałę Nr XXXII225/2021 w sprawie wprowadzenia zmian
w budżecie Gminy Wilczyce na 2021 rok.

"Za" podjęciem uchwały głosowało
- Oradnych, "wstrzymuję się" _ Oradny., 12 radnych, Przeciw""

c) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie
udzielenia pomocy rzeczowej powiatowi Sandomierskiemu

Radni nie zgłosili zapytań do projektu uchwały.

PrzeWodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały
w udzielenia pomocy rzeczowej powiatowi Sandomierskiemu

Radni podjęli Uchwałę Nr XXXIl226/2021 w sprawie udzielenia pomocy
rzeczowej powiatowi Sandomierskiemu

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, "przeciw" -O radny, "wstrzymujęsię" - Oradnych.

d) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie
przekazania projektu regulaminu dostarczania wody na terenie Gminy
Wilczyce do organu regulacyjnego,

Radni nie zgłosili zapytań do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały

Radni podjęli Uchwałę Nr XXXI/227/2021 w sprawie przekazania projektu
regulaminu dostarczania wody na terenie Gminy Wilczyce do organu

6



regulacyjnego,

Za podjęciem uchwały głosowało
- O radnych, "wstrzymuję się" - O radnych.

12 radnych, Przeciw""

e) Przewodniczący Rady
wprowadzenia zmian
w Wilczycach,

Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie
w Statucie Ośrodka Pomocy Społecznej

Radni nie zgłosili zapytań do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały .

Radni podjęli Uchwałę Nr XXXI/22S/2021 w sprawie
wprowadzenia zmian w Statucie Ośrodka Pomocy Społecznej w Wilczycach,

Za podjęciem uchwały głosowało
- O radnych, "wstrzymuję się" - O radnych.

12 radnych, Przeciw""

f) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie
utworzenia placówki wsparcia dziennego w formie opiekuńczej,

Radny Edward Trznadel zapytał odnośnie 93 projektu uchwały dotyczącego
przeznaczenia placówki dla dzieci i młodzieży z rodzin dotkniętych problemami
społecznymi i ich otoczenia, radny zapytał jaka duża ilość jest dzieci z tych
rodzin.

Wójt Gminy wyjaśnił, że statystyki takiej nie ma, ze świetlicy będą mogły
korzystać wszystkie dzieci.

Radni nie zgłosili zapytań do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały .

Radni podjęli Uchwałę Nr XXXII229/2021 w sprawie
utworzenia placówki wsparcia dziennego w formie opiekuńczej,

Za podjęciem uchwały głosowało
- O radnych, "wstrzymuję się" - O radnych.
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g) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie
uchwalenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu
Interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania,

Radni nie zgłosili zapytań do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały .

Radni podjęli Uchwałę Nr XXXIl230/2021 w sprawie uchwalenia trybu
i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu
Interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania,

Za podjęciem uchwały głosowało
- O radnych, "wstrzymuję się" - O radnych.

12 radnych, Przeciw""

h) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie,
wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Wilczyce porozumienia
międzygminnego w celu przygotowania i realizacji Strategii Rozwoju
Ponadlokalnego dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Sandomierz na
lata 2021-2030

Radni nie zgłosili zapytań do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały .

Radni podjęli Uchwałę Nr XXXI/23112021 w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Gminę Wilczyce porozumienia międzygminnego w celu
przygotowania i realizacji Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Miejskiego
Obszaru Funkcjonalnego Sandomierz na lata 2021-2030

Za podjęciem uchwały głosowało
- O radnych, "wstrzymuję się" - O radnych.

12 radnych, Przeciw""

i) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Wilczyce porozumienia
międzygminnego w celu przygotowania i realizacji Strategii Rozwoju
Ponadlokalnego dla Obszaru Strategicznej Interwencji-Dolina Wisły na lata
2021-2030.

Radni nie zgłosili zapytań do projektu uchwały .
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały .
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Radni podjęli Uchwałę Nr XXXI/232/2021 w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Gminę Wilczyce porozumienia międzygminnego w celu
przygotowania i realizacji Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Obszaru
Strategicznej Intenvencji-Dolina Wisły na łata 2021-2030.

Za podjęciem uchwały głosowało
- Oradnych, "wstrzymuję się" - Oradnych.

12 radnych, Przeciw""

Uchwały zostały podjęte w trybie jawnym, zwykła większością głosów, wraz
z wykazem imiennych głosowań w załqczeniu do protokołu.

Pkt. 9

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji 9 pkt. porządku obrad -
Informacja z analizy oświadczeń majątkowych przedłożonych Wójtowi Gminy
przez pracowników za 2020 r.

Sekretarz Gminy przedstawiła informacje z analizy oświadczeń majątkowych
(informacja w załqczeniu do protokołu).

Pkt.10

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji kolejnego 10 pkt.
porządku obrad - Informacji z analizy oświadczeń majątkowych przedłożonych
Przewodniczącemu Rady Gminy przez radnych za 2020 r.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informacje z analizy oświadczeń
majątkowych. (informacja w załączeniu do protokołu).

Pkt 11.

Wolne wnioski i informacje.

W punkcie tym radni nie zabrali głosu.

Pkt.10- Sprawy różne.

radny Adam Krakowiak zgłosił usunięcie namuleń na drogach w miejscowości
Daromin, usunięcie poboczy przy drogach z których został usunięty namuł,
nadmienił, że drogi są przejezdne, pobocza są wysokie, należy ich zrównać do
wysokości drogi asfaltowej.
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Powiedział, że zgłaszał uszkodzenia dróg asfaltowych, nie zostały naprawione,
uszkodzenia się powiększają, drogi psują się dalej. Zgłaszał także złożenie 2 lamp
oświetlenia ulicznego, zamontowana została jedna lampa, druga nie, droga jest
wąska, niewidoczna jest to zakręt, wąwóz i łuk drogi. Lampa powinna być tam
zamontowana.

Pani sołtys miejscowości Zagrody zgłosiła obsuniecie ziemi w nowym wąwozie
w kierunku Komomej .

Na zadane pytania odpowiedzi udzielił Wójt Gminy, poinformował, że
uszkodzenia dróg będą naprawione, pobocza zebrane, jedna lampa została
założona druga nie, ponieważ teren przy tej drodze nie jest gęsto zaludniony.
Była przyjęta procedura, że lampy były zakładane tam gdzie mieszkają
mieszkańcy, odcinek tej drogi na zakręcie nie jest gęsto zaludniony, fakt ten
przedyskutujemy, ewentualnie zastanowimy się nad jej zamontowaniem w tym
mieJscu.
Odnośnie wąwozu, pojedziemy na miejsce, dokonamy oględzin i w najbliższym
czasie zostanie uporządkowany.

Radny Eugeniusz Po lit powiedział, że też zgłaszał założenie jednej lampy
oświetlenia ulicznego w miejscowości Łukawa, nie została zamontowana.

Wójt Gminy zwrócił uwagę radnemu Eugeniuszowi Politowi, że odpowiadał mu
w tej sprawie już wiele razy.

Pkt.11- Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad o godz. 10:15 Przewodniczący Rady
Gminy Wilczyce zamknął obrady XXXI Sesji Rady Gminy Wilczyce.

Link do pełnej wersji nagrania obrad Sesji Rady Gminy udostępniony jest
w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie www.bip.wilczyce.pl

Protokołowała: Alicja Król
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